
PROTOKÓŁ Nr RG.0002.5.2019 

z  V SESJI RADY GMINY KOBIÓR 

z dnia 27 marca 2019r. 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Przemysław Sawicki. Otworzył on sesję, 

przywitał zebranych i stwierdził  prawomocność obrad – obecnych 13 radnych.  

W posiedzeniu uczestniczyli również Eugeniusz Lubański – Wójt, Gabriela Zając – Skarbnik 

Gminy – lista obecności w załączeniu. 
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum.    

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji, z dnia 28.02.2019r. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobiór na 2019 rok. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2019 -2026.  

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pszczyńskiemu z przeznaczeniem na przebudowę ul. Rodzinnej w Kobiórze, na odcinku 

od parkingu cmentarnego do Drogi Krajowej nr 1. 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pszczyńskiemu z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu sprzętu medycznego dla 

Szpitala Powiatowego w Pszczynie.  

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Kobiór oraz określenia granicy obwodu 

publicznych szkół podstawowych, od 1 września 2019 roku.  

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości  

z przeznaczeniem pod drogę.  

11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości  

w drodze darowizny. 

12. Sprawy bieżące. 

13. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

14. Zakończenie obrad.   

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

3. Przyjęcie protokołu z sesji, z dnia 28.02.2019r. 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie, bez uwag.  

 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt przedstawił najważniejsze sprawy, jakie miały miejsce w czasie od poprzedniej sesji.  

 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobiór na 2019r. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – J. Mazur przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały. 

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady uchwała została 

podjęta jednogłośnie.  
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6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2019 -2026.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię Komisji w 

sprawie projektu uchwały. 

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Pszczyńskiemu z przeznaczeniem na przebudowę ul. Rodzinnej  

w Kobiórze, na odcinku od parkingu cmentarnego do Drogi Krajowej nr 1. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – J. Mazur przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały. 

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Pszczyńskiemu z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu sprzętu 

medycznego dla Szpitala Powiatowego w Pszczynie.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – J. Mazur przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały. 

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady uchwała została 

podjęta 12 głosami, 1 głos przeciw. 

 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Kobiór oraz określenia granicy 

obwodu publicznych szkół podstawowych, od 1 września 2019 roku.  

 

W związku z nieobecnością Przewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty i Zdrowia, 

pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały przedstawił radny K. Grolik.  

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości z przeznaczeniem pod drogę.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Komunalnej i Rolnictwa – B. Szpak 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości w drodze darowizny. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Komunalnej i Rolnictwa przedstawił 

pozytywna opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

W wyniku głosowania przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 
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12. Sprawy bieżące. 

 

Przewodniczący Rady odczytał zaproszenie Księdza Arcybiskupa Wiktora Skworca  do 

udziału w dniu skupienia dla samorządowców. 

Poinformował następnie, że uczestniczył w posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych Rady 

Powiatu Pszczyńskiego, poświęconej zagadnieniom porządku i bezpieczeństwa na terenie 

Powiatu. Przedstawił tam sprawy dotyczące naszej Gminy w zakresie konieczności poprawy 

bezpieczeństwa na drodze DK 1, w związku z rosnącą ilością wypadków i kolizji drogowych, 

objęcie tej drogi systemem viaTOLL oraz urządzenia bezpiecznego zjazdu z DK 1 na  

ul. Rodzinną. Odniósł się również do statystyk policyjnych, z których wynika, że w Kobiórze 

jest najmniej zdarzeń przestępczych, co jednak nie odzwierciedla problemu, gdyż dane te 

powinny być podawane w przeliczeniu na ilość mieszkańców każdej gminy. Poruszył też 

sprawę przywrócenia posterunku Policji w Kobiórze. Stała obecność Policji z pewnością 

wpłynęłaby korzystnie na poczucie bezpieczeństwa mieszkańców oraz szybsze interwencje na 

występujące zdarzenia. Obecny na posiedzeniu Zastępca Komendanta Komendy Powiatowej 

Policji wyraził chęć spotkania w celu omówienia spraw związanych z utworzeniem  

posterunku.     

 

Radny C. Świerkot nawiązał do informacji przedstawionej na posiedzeniu Komisji G.P.  

w sprawie odmowy Zarządu Dróg Wojewódzkich, oznakowania znakami typu „sierżant” 

drogi w rejonie restauracji Pod Sikorką. Uważa, że poprawiłoby to znacznie bezpieczeństwo, 

podobnie jak wykonanie zjazdów z drogi DK 1 na ul. Rodzinną, o co wnioskujemy od wielu 

lat. Być może przedstawienie tych problemów komendantowi Policji i jego interwencja, 

wpłynęłaby na pozytywne rozstrzygnięcia naszych wniosków. 

 

Radna E. Targiel zgłosiła potrzebę oznakowania ulic Żołędziowej i Zachodniej znakami 

ograniczającymi prędkość pojazdów.  

 

13. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Nie zgłoszono. 

 

14. Zakończenie obrad.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący zamknął sesję.  

 

Protokołowała Jolanta Niemiec. 

 
 


